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Klart: Skatepark i Huvudsta 
 

Den efterlängtade skateparken kommer att byggas på Huvudstafältet i 

anslutning till nya Huvudstafältets IP. Bygget av en skatepark finns med i 

Solnakoalitionens (S, V, C och MP:s) regeringsprogram som presenterades i 

början av mandatperioden. För drygt ett år sedan fick kultur- och 

fritidsnämnden i uppdrag att hitta en plats, och beslutet tas på nästa 

nämndsammanträde 15 februari. 

 

- Det känns fint att skateparken hamnar just vid Huvudstafältets IP. Det kommer bli 

en jättebra plats för spontanidrotten och föreningslivet att mötas. Det är lätt att ta sig 

dit, vilket är viktigt för att kunna locka både vana åkare och nybörjare, säger Sandra 

Lindström, kultur- och fritidsnämndens ordförande (V) 

 

Flera platser har utvärderats under året, men stadens tjänstemän rekommenderar 

Huvudstafältets IP eftersom den kommer att utvecklas upp med bland annat ny 

belysning och toalett. Koalitionen har tidigare meddelat att den befintliga 

fotbollsplanen på Huvudstafältets IP utökas till en 11-mannaplan och kompletteras 

med en helt ny 9-spelsplan. 

 

 
Den tilltänka platsen, mellan hundrastgården och ”Frimärket” 

 


